
Referat fra møte i FAU 07.01.25 

Tilstede: Jeanett Mæland, Susanne Eriksen, Marie Osvåg, Linn Selvåg, Ellen Anita Finshus, Stian 

Mossige og Tora Kvame 

 

Saker:  

Informasjon:  

Grete blir med på neste møte og vil ha oppe hvordan skolen kan disponere midler som elevrådet har 

fått. 

Karneval: 

Var en stor suksess i fjor. En stor grunn til suksessen var at det var et godt arrangert program, med 

engasjerte voksne som hadde planlagt godt. 

Vi ber i klassegruppene om det er noen som ønsker å være med å arrangere karneval, frist mandag 

13. januar. Dersom det er interesse blant de voksne blir det arrangert karneval i februar. Vi 

informerer om møte tirsdag 28. januar dersom det er nok voksne som ønsker å delta. Vi bør være to 

fra hver klasse som er med på arrangementet, og en av de to deltar på møtet 28.jan. 

Evauering av halloween og julekakao. 

Halloween, barna hadde det kjekt. Det var litt mat igjen. Det var nok voksne som deltok. Det var 

imponerende hvordan de voksne klarte å snu seg så raskt rundt og få til et innendørs arrangement i 

det dårlige været. 

Julekakao fungerte bra, ble godt mottatt av barna. 

 

Neste møte: mandag 10.03.25 kl 20. 

 

 

 


